



UNIVERSITY OF  
BIRMINGHAM

OPPORTUNITY FOR DIRECT ENTRY TO  
UNDERGRADUATE DEGREE PROGRAMME  
STUDY AT THE UNIVERSITY OF  
BIRMINGHAM FOR GAOKAO STUDENTS.

高考成绩优异学生有  
机会无需预科而直接  
入读英国伯明翰大学  
本科课程。

英国伯明翰 大学高考本科入学指南  
UNIVERSITY OF BIRMINGHAM GAOKAO GUIDE

QS WORLD  
UNIVERSITY  
RANKINGS

TOP 100

2019



# UNIVERSITY OF BIRMINGHAM

The University of Birmingham is acknowledged as one of the worlds leading international universities and is ranked within the top 100 (QS World Ranking). We are a member of the elite Russell Group of UK universities when you graduate with a University of Birmingham degree your qualification is internationally respected and recognised, and our graduates are highly sought after.

伯明翰大学公认为全球顶尖的大学之一，同时也跻身于世界百强大学之列。(QS世界大学排名)伯明翰大学也是世界著名研究型大学集团罗素集团的创始人之一，伯明翰大学以其卓越的教学质量和科研水平享誉全球。伯明翰大学毕业生具备可引领可持续发展的专业精英素质与成为社会栋梁的能力和意识。毕业生备受企业青睐。

Birmingham is the UK's 2nd largest city. It is a diverse, modern and exciting city with a long cultural and intellectual heritage. Only 90min from London, Birmingham is situated in a prime, central location in the country, and offers everything you could desire from a capital city, within easy reach of the picturesque English countryside.

伯明翰大学地处英国第二大城市，拥有百万人口和国际一流的艺术，文化，社交以及体育设施。伯明翰处于英国中心地带，您可以在90分钟内到达伦敦

Birmingham university offer a range of undergraduate degrees which will enable you to develop a wide range of transferable skills, knowledge and understanding through an excellent educational and cultural experience.

伯明翰大学全面的本科课程设置为学生提供扎实的全球化文理教育。在全球教育体系内多元化、国际化环境中培养学生批判性思考及创造性地解决问题的能力。

Gaokao student entry requirement:

高考学生本科入学要求:

- Completed the GAOKAO with minimum 80% overall average - including 80% in Mathematics if required at A-level  
高考成绩80%以上
- Completed Senior Secondary School Graduation Certificate with minimum 85% overall (year 11 and year 12)- including 85% in relevant subjects where required at A level.  
高中毕业证书均分85%以上
- Meet our standard English language entry requirement for international students for undergraduate programmes  
达到所申请本科课程英语语言要求

If you would like to know more about the university undergraduate courses and entry requirement please visit:

如您希望了解更多关于伯明翰大学的本科课程设置和入学要求等，请浏览学校官网:

<https://www.birmingham.ac.uk>

University of Birmingham china country page:

伯明翰大学中国学生信息网页:

<https://www.birmingham.ac.uk/International/students/country/China/index.aspx>

If you have any further enquiries please email:

邮件联系 [china@contacts.bham.ac.uk](mailto:china@contacts.bham.ac.uk)

**Birmingham's Edgbaston campus is in the top ten most beautiful campuses in Britain** *(The Telegraph)*

**79<sup>TH</sup>** IN THE 2019 QS WORLD UNIVERSITY RANKINGS

**15<sup>TH</sup>** THE TIMES AND THE SUNDAY TIMES GOOD UNIVERSITY GUIDE 2018.

**2<sup>ND</sup>** MOST TARGETED UNIVERSITY BY LEADING EMPLOYERS  
[WWW.HIGHFLIERS.CO.UK](http://WWW.HIGHFLIERS.CO.UK)

AWARDED A GOLD RATING IN THE TEACHING EXCELLENCE FRAMEWORK (TEF)

**90<sup>MIN</sup>** TRAIN JOURNEY FROM LONDON TO BIRMINGHAM